
 NIKOLA ZDUNIĆ:  

- Hvala predsjedniče.  

Poštovani zastupnice i zastupnici, poštovani Gradonačelniče, zamjenici, predstavnici 

upravnih tijela,  

moje pitanje odnosi se na Nacrt prijedloga odluke o izmjenama i dopunama općih i 

tehničkih uvjeta isporuka vodnih usluga.  

Dakle pitanje je Gradonačelniku o kakvim se izmjenama radi i što će to značiti za korisnike 

vodnih usluga odnosno građane grada?   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Gradonačelniče izvolite odgovoriti.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dogradonačelnica će odgovorit.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec, izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Dobar dan, dobro jutro još jednom svima!  

Hvala na ovom pitanju.  

Gradska skupština se i prošle sjednice ako se sjećate bavila nečim što bi u širem smislu 

mogli nazvati uvođenjem reda u javni sustav dakle vodoopskrbe i odvodnje jer smo tada donijeli 

odluku da troškove izgradnje priključka na komunalne vodne građevine preuzima Grad Zagreb. 

Ovo na što ste sada upozorili je važno javno savjetovanje, mislim da je od interesa javnosti da 

zna da sad VIO ima u javnom savjetovanju do 7. veljače niz izmjena i dopuna svojih općih i 

tehničkih uvjeta, a koji se mogu zapravo staviti pod nazivnik uvođenja reda i zapravo podizanja 

kvalitete vodoopskrbe i odvodnje.  

Niz je tu i tehničkih elemenata koji neće bit od interesa sad ne znam, širokoj javnosti al' 

ono što sigurno jest od interesa široke javnosti je da ovaj Prijedlog izmjena uključuje i Plan 

legalizacije onih koji sada te priključke nemaju legalizirane. Te predložene izmjene, dakle 

onako kako su sada u savjetovanju i pozivamo vas da to proučite dok savjetovanje traje, 

direktno potiču korisnike da se u što kraćem roku jave i reguliraju svoj status na način da što se 

prije jave to manje zapravo plate legalizaciju svog statusa. Na način da ukoliko to učine u prva 

tri mjeseca plaćaju samo 10% ukupnog troška, nakon toga oni koji u razdoblju od 4 do 6 mjeseci 

to učine platit će 20% ukupnog troška i oni koji to učine unutar te godine dana od novih izmjena 

platit će 50%.  

Drugim riječima pozivamo sve korisnike u gradu Zagrebu koji nemaju legaliziran status s VIO-

m da to učine u što kraćem roku.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Idemo dalje, nije bilo zahtjeva za dodatnim objašnjenjem.  

 


